
Protokół Nr XLII/17

z XLII sesji Rady Miasta Piły

(zwołanej na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym),

która odbyła się w dniu 9 listopada 2017 r.

w Urzędzie Miasta Piły

sala 229c

(czas trwania godz.:11:10 – 11:21)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XLII sesji Rady Miasta Piły otworzył  Rafał Zdzierela,  przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący powiedział,  że  na  podstawie  art.  20  ust.  3  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.

o  samorządzie  gminnym  Prezydent  zwołał  dzisiaj  nadzwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Piły.

Przewodniczący  stwierdził,  że  na sali  jest  quorum - obecnych było 20 radnych (nieobecni  byli

radni: Marek Andruszkiewicz, Marek Toboła i Krzysztof Zając)  - pozwalające na podejmowanie

prawomocnych uchwał oraz powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności

stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły zapytał,  czy  ktoś  chce  zgłosić  uwagi  do  proponowanego

porządku obrad.

Nie było uwag do porządku obrad.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2.  Projekt  uchwały  intencyjnej  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  woli  zwiększenia

finansowania  projektu  pn.  "Wytwarzanie  energii  z  odnawialnych  źródeł  energii  dla  domów

jednorodzinnych na terenie miasta Piły" w ramach naboru dla działania: Działanie 3.1 Wytwarzanie

i dystrybucja energii  ze źródeł odnawialnych i  zabezpieczenia w budżecie Miasta Piły środków

finansowych na realizację tego zadania na lata 2017-2018 - druk nr 822.

3. Zamknięcie obrad.



Ad 2.

Projekt uchwały intencyjnej Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli zwiększenia finansowania

projektu pn. "Wytwarzanie energii z odnawialnych źródeł energii dla domów jednorodzinnych na

terenie  miasta  Piły"  w  ramach  naboru  dla  działania:  Działanie  3.1  Wytwarzanie  i  dystrybucja

energii ze źródeł odnawialnych i zabezpieczenia w budżecie Miasta Piły środków finansowych na

realizację tego zadania na lata 2017-2018.

Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Miasta Piły powiedział, że dyrektor Plewa, która będzie

przedstawiać  projekt  uchwały  wyjaśni  radnym,  dlaczego  sesja  została  zwołana  w  trybie

nadzwyczajnym.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Lidia  Plewa,  zastępca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki

Komunalnej.

Dyrektor  zgłosiła  autopoprawkę.  Pierwsza  z  poprawek  dotyczy  podstawy  prawnej  –  zapis

powinien  brzmieć: „Na podstawie art. 18 ust. 1 oraz ust. 2 pkt 4) i 15) w związku z art. 7 ust. 1 pkt

1 ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym”. Druga autopoprawka dotyczy kwot,

o których Dyrektor mówiła podczas przedstawiania projektu uchwały. Różnica kwot wynosi 1 105

zł. Trzecia poprawka dotyczy paragrafu 3. - wyraz „uchwała” napisany jest wielką literą, a powinna

być mała litera na początku tego wyrazu.

Radny Jacek Bogusławski zapytał, czy dodatkową kwotę, o której mówiła dyrektor Plewa musimy

zabezpieczyć z jakiegoś specjalnego funduszu.

Prezydent Krzysztof Szewc powiedział, że na sesji listopadowej Rada będzie procedować zmianę

WPF i w ramach zmiany w WPF ta kwota zostanie zabezpieczona. Prezydent podkreślił, że firma,

która  przygotowywała  wniosek  nie  zrobiła  tego  w  taki  sposób,  który  gwarantowałby  pełną

realizację zadań.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLII/581/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że chciałaby zabrać głos w ramach wolnych głosów.
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Rafał  Zdzierela,  przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział,  że  nie  udzieli  radnej  Sztabie

głosu, bo w tym trybie nie ma tego punktu. Przewodniczący dodał, że radna może tylko zgłosić

wniosek formalny.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że chce w takiej sytuacji zgłosić wniosek formalny. Radna

powiedziała,  że  dzwonią  zaniepokojeni  dyrektorzy  szkół  oraz  nauczyciele  i  proszą

o dofinansowanie imprez.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że odbiera radnej głos.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że prosi Prezydenta o poinformowanie Rady na kolejnej sesji

o tym jakie wytłumaczenie podała firma, która sporządzała wniosek i jakie konsekwencje, zgodnie

z umową, udało się wyciągnąć.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że przewodniczący Zdzierela zachowuje się jak PIS.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że prosi radną o powściągliwość

w wypowiadaniu takich słów. Przewodniczący dodał, że radna może, po zamknięciu sesji, zadać

swoje pytanie Prezydentowi w innym trybie.

Ad 3.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady XLII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela
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